
意大利签证申请中心 

 Italy Application Centre 

 

 

 

委托人授权同意书 
Authorization for Indirect Visa Submission 

 

          
本人将委托_____________________先生/女士，身份证明文件号码________________________，代为

递交本人的护照和签证申请资料。 

 

I hereby authorize MR./MS. _______________________, whose Government Identity Document No. is :  

 

___________________________ , to submit my passport and visa application documents on my behalf.  

 

 

被委托人将代表本人处理签证受理过程中涉及的所有事项，包括代填申请表、代签申请文件、递交申

请、提供补充信息及/或文件，以及领取护照及/或被返回的任意文件。  

 

The authorized party will act on my behalf in all matters necessary with regards to my visa application process, 

including form filling, signing documents, submitting my application, providing missing information and/ or 

incomplete documents, and collecting my processed passport and/ or any documents returned at the end of the 

application process. 

 

 

 

申请人姓名（Applicant Name） _____________________________________________ 

护照号码（Passport No.）  _____________________________________________ 

 

 

 

申请人签名（Signature of applicant）_________________________________________ 

 

日期：（Date）：___________ 

 

 

 

注意： 被委托人在递交签证资料时必须带上被委托人本人的身份证复印件。如不能出示，恕不接收。 

申请表须由申请人本人签名，不能代签。 

     

Note:  The ID card copy of the authorized person should be presented when submitting passport and visa 

application document.  

Kindly note that the signature on Visa Application Form must be signed by applicant himself/herself. 
 

 


